



南京理工大学来华留学生导师拟接收函 (仅限研究生申请)

NJUST Professor Provisional Consent Form (for Postgraduate applicants only)

申请人姓名 Name of Applicant		国籍 Nationality	
出生日期 Date of Birth		性别 Gender	
申请学习类别 Student Category	<input type="checkbox"/> 硕士/Master <input type="checkbox"/> 博士/PhD	申请授课语言 Language of Instruction	<input type="checkbox"/> Chinese <input type="checkbox"/> English
申请专业 Major			
研究方向 Research Field			
申请学习时间 Duration of Study			

以下内容由接收导师填写 (The following parts will be filled by supervisor)

接收导师姓名(中、英文) Name of Supervisor		专业职称 Professional Title	
指导学生类别 Student Category under Instruction	<input type="checkbox"/> 硕士/Master <input type="checkbox"/> 博士/PhD	所属院系 School/Faculty	
指导专业 (博士按照一级学科、硕士按照二级学科, 填写英文专业名称) Major (Major name in English, Master level accurate to secondary discipline, Doctoral level to primary discipline)			

接收导师对学生的综合评价, 请用英文填写。 Comprehensive Comments, please write in English (for professor only).

- 1、请综合考核学生专业背景和学术水平, 对有一定培养潜质的优秀学生提出接收意向。
- 2、接收意见应包括对申请人学习计划、未来目标规划的评价, 以及学生研究方向与所指导研究领域是否契合等。
- 3、导师需承诺, 如果该生被学校录取, 将指导该生完成相应学位培养考核全过程。

--	--	--	--

联系方式 Contact 电话 Telephone Number 邮箱 E-mail		接收教师签字及日期 Signature of Supervisor Date of Issue	
--	--	--	--

Note:

本表不作为南京理工大学录取凭据。申请人应将本表与其他申请材料一并提交至申请系统。

This form cannot be regarded as an official letter of admission from NJUST. Applicant shall submit this form together with other application documents to the portal.